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Verslag Ouderenadviesraad 9 januari 2025 
 

Datum: 9 januari 2025 

Uur: 9.30 – 12 uur  

Locatie: lokaal dienstencentrum De Kapel, Wolfsdonksesteenweg 204, 2230 Herselt (Varenwinkel)  

 

 

Aanwezigheden 
 

 

 

Eeckels Karen, Van Kerckhoven Emmy, Wendelen Hilde, Jennes Nicole, Bourgeois Jacques, Walschot 

Josephine, De Loore Annette, Hermans Inne en Wouters Tinneke. 

 

 

Keymeulen Peter, Pelgrims Chris, Pietercil Greet, Peeters Julienne, Berghmans Diane, Van Eynde Maria en 

Valgaeren Eric. 

 

 

Van De Weyer Roger, Milis Agnes, Turelinckx Marina, Willekens Willy, Wuyts Roza en Eyckmans Lutgart. 

 

 

Agenda 
 

 

 Opmerkingen verslag vorige vergadering  

 Seniorenfeest 2024: evaluatie  

 Lotgenotengroep Verder na Verlies  

 Lokaal dienstencentrum: stand van zaken  

 Samenstelling ouderenadviesraad en verenigbaarheid met politiek mandaat 

 Dementievriendelijke gemeente  

 Memorandum vanuit de ouderenadviesraad  

 Sterrenkinderen: stand van zaken 

 Varia 

 

Opmerkingen verslag vorige vergadering   
 

 

Er zijn geen opmerkingen op het verslag van 26 september 2024. Het verslag wordt definitief goedgekeurd. 

 

 

Seniorenfeest 2024: evaluatie 
 

Toelichting door Tinneke Wouters 

Aanwezig:  

Verontschuldigd 

Verontschuldigd 

Niet aanwezig  
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Evaluatie van het seniorenfeest van 23 oktober 2023 zodat we naar volgend jaar toe de nodige 

aanpassingen kunnen doen. Er waren 235 inschrijvingen.  

Financieel overzicht: 

inkomsten :    
kaartenverkoop €8 of €1,60 Uit Pas kansentarief € 1.828,80 
drankjettons verkoop  € 1.552 
    
Totaal + € 3.380,80 
    

uitgaven :   
factuur AGB zaal en drank/ podium € 1.222,51 
dansvloer Buurthuis (Robert Van Ouytsel) € 50 
60+ band € 300 
Sabam € 262,88 
huur verlichting  (Ruben Branders) Momitek BV € 133 
aankoop Action (sevietten, plastiek zakjes, bekers, 
,,,) € 13,62 
sandwiches /eclairs Tartes 260 van elk aan €6,375 € 1.657,50 
andere   
    
Totaal  - € 3.639,51 
    
    

algemeen totaal :                                                -  € 258,71 
 

Feedback leden ouderenadviesraad: 

 Traiteur en drank: 

▪ We hadden 6 percolators, dat was prima: 

o 4 percolators van 80 tassen 

o 1 grote percolator van 120 tassen 

o 1 kleine percolator voor water voor thee + 1 kleine waterkoker (zeker terug voorzien, is 

handig).  

▪ We hebben 8 pakjes koffie nodig, best 9 voorzien (altijd 1 extra voorzien) 

▪ Twee dozen thee nodig per soort (2 soorten).  

▪ Meer theetassen voorzien: 50 met onderbordjes en meer extra koffietassen: 80 extra.  

▪ Als er thee wordt gedronken, is het nodig om per 2 rond te gaan om drank uit te delen.  

▪ Steeds alleen drank gebruiken uit de koelwagen. Als iets uit de koelwagen leeg is, dan eerst vragen 

bij de zaalwachter voordat we uit de grote voorraad van de Mixx nemen.  

▪ Volgend jaar een extra emmer voorzien om restanten van drank in te gieten, anders snel vuil 

afwaswater.  

▪ Geen opmerkingen ontvangen over de kwaliteit van het eten. Als we wijzigen naar vlaai, dan 1 

soort nemen. Een éclair lust iedereen. Niemand klaagt, dus behouden: 2 sandwiches + éclair. 

 Zaal en locatie: 

▪ Beter communiceren dat er een emmer en dweil staat om tussendoor iets zuiver te maken. 

▪ Zorgen dat er een afvalblik is voor achter de toog en eventueel een klein vuilnisbakje of -zakje.   

 Communicatie en organisatie: 

▪ Extra handen voorzien voor de opkuis en de afwas.  

▪ Rolkarretje voorzien voor het afruimen van de tafels.  

▪ Ticketverkoop: Okra Ramsel heeft op maandag de kaarten en inkomsten binnengebracht en op 

donderdag telefoon om hiernaar te vragen. Probleem dat dit was binnengebracht bij de 

cultuurdienst en het geld nog niet tot bij het OCMW was geraakt.  
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▪ Noteren bij het binnenkomen wie een extra kaart mee heeft en wie achteraf dus sandwiches en 

eclairs moet meekrijgen voor iemand anders. 

▪ Tafeldecoratie was heel mooi dit jaar. De klimop werd ook goed onthaald en is makkelijk om op te 

kuisen.  

▪ Infostand behouden.  

▪ Okra’s willen de volgende jaren de verkoop blijven doen voor hun leden en zullen duidelijk 

communiceren dat ze met een kansentarief hun kaart beter aankopen bij de cultuurdienst of bij 

het OCMW.  

▪ Prijzen van kaarten behouden in 2025.  

 Muziek en entertainment:  

▪ Enkele hadden de opmerkingen dat het wel eens een andere band mag zijn. Vorige jaren werd er 

eens een mop tussen vertelt, dat werd nu gemist. Zeker voornamelijk muziek behouden, zodat ze 

kunnen dansen en meezingers zijn ook een meerwaarde. Volgende jaar: muziek met meezingers 

(Nederlands) en een vleugje humor. Zelfde groep houden maar wel vragen om rekening te houden 

met de opmerkingen.   

 Promo: 

▪ Meer nadruk leggen op het kansentarief dat mogelijk is voor de deelnemers. 

 

Datum voor volgende seniorenfeest: maandag 20 oktober.  

 

Lotgenotengroep Verder na Verlies 
 

Toelichting door Inne Hermans.  

 

Vanaf 14 november 2024 (6 sessies) - 2-wekelijks op donderdag van 19 tot 21 uur 

Lotgenotengroep voor wie te kampen had met het verlies van een dierbare en zijn ervaringen wil delen, 

begeleid door Greet Pietercil en Marleen Kempenaers.   

Gratis, maar inschrijven is verplicht. 

 

In februari start een nieuwe lotgenotengroep op. 

Start op woensdag 19 februari in het Onderweghuis (vroegere pastorij) in Hulshout-centrum.  

Om de 14 dagen, 6 keer en telkens van 19 tot 21 uur. 

Er zijn nog maar 3 inschrijvingen dus nog voldoende plaatsen beschikbaar.  

 

Vraag om bij de Okra’s nog eens een toelichting te doen vanuit het OCMW rond alle initiatieven (max. 1 

uur). De Okra’s bevragen dit bij hun bestuur en geven mogelijke data door. Zorgteam OCMW bekijkt wat ze 

kunnen brengen en wat ze kunnen meegeven aan de aanwezigen.  

 

 

Lokaal dienstencentrum: stand van zaken 
 

Toelichting door Tinneke Wouters 

 

Dorpsrestaurant 

Iedere maandag om 12.30 uur. Zeer succesvol.  

 

Haken en breien met de Wollebollekes 

Vanaf 10 oktober: iedere donderdagnamiddag in de cafetaria 

 

Digidokter 
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Heb je een vraag over je smartphone, tablet of computer? Wil je gebruik maken van Whatsapp? Wil je een 

andere app installeren en leren gebruiken? Of wil jij gewoonweg meer kunnen online? Breng een bezoek 

aan onze digidokter. Breng zeker je eigen smartphone, tablet of laptop mee. Onze digidokter helpt je gratis 

met veel geduld en kennis! Elke tweede zaterdag van de maand zal van 9.30 uur tot 12 uur digidokter Jo 

aanwezig zijn in het lokaal dienstencentrum. Je mag zonder afspraak langskomen. We starten met dit 

initiatief vanaf 11 januari 2025. 

• Waar: Lokaal dienstencentrum De Kapel 
• Wanneer: zaterdag 11 januari, 8 februari, 8 maart, 12 april, 10 mei en 14 juni 
• Uur: van 9.30 uur tot 12 uur 
• Praktisch: inschrijven niet nodig 
• Lesgever: Jo 

  

Spelletjesnamiddag 

Hou je van rummikub of van een potje dammen? Vind je gezelschapsspellen leuk? Kom dan zeker langs op 

14 januari tijdens deze spelletjesnamiddag. Wij hebben een heel gamma aan spellen om samen te spelen. 

Iedereen is welkom. We starten om 13.30 uur. 

• Waar: Lokaal dienstencentrum De Kapel 
• Wanneer: dinsdag 14 januari 
• Uur: tussen 13.30 en 16 uur 
• Praktisch: inschrijven niet nodig 

  

Muzieknamiddag "Vlaamse Klassiekers met Filip" 

Op 28 januari komt Filip Thiels langs om ons lokaal dienstencentrum te vullen met muziek. Filip kent heel 

veel Vlaamse klassiekers en wil deze delen met ons. 

• Waar: Lokaal dienstencentrum De Kapel 
• Wanneer: dinsdag 28 januari 
• Uur: van 13.30 uur tot 15.30 uur 
• Praktisch: inschrijven via 0472 72 09 03 of dienstencentrum@herselt.be 
• Prijs: 2 euro (met kansentarief UiTPAS de Merode 0,4 euro) 
• Muzikant: Filip Thiels 

  

Valentijnsdorpsrestaurant 

Op maandag 10 februari doen we een dorpsrestaurant in het thema "Valentijn". We kleden de ruimte zeer 

gezellig in en spelen Valentijnsklassiekers. 

  

Mocktailworkshop 

Februari is de alcoholvrije maand. We willen mensen inspireren om leuke drankjes zonder alcohol te 

drinken. Hiervoor organiseren we een mocktailworkshop. Eerst maken we samen mocktails, je krijgt een 

receptenboekje mee en daarna drinken we onze mocktails bij hapjes en tapas.   

• Waar: Lokaal dienstencentrum De Kapel 
• Wanneer: dinsdag 18 februari 
• Uur: van 19 tot 21 uur 
• Praktisch: inschrijven via 0472 72 09 03 of dienstencentrum@herselt.be 
• Prijs: 5 euro (met kansentarief UiTPAS de Merode 1 euro) 
• Lesgever: Elly Van Nijen 

  

Carnavalspelletjesnamiddag 

We organiseren een spelletjesnamiddag in het thema Carnaval voor heel het gezin. Kom met je 

(klein)kinderen langs en ontdek onze gezelschapsspellen. Kom jij en/of je kleinkind verkleed? Dan ligt er 

iets te wachten aan de toog voor jullie. 

• Waar: Lokaal dienstencentrum De Kapel 
• Wanneer: woensdag 26 februari 
• Uur: tussen 13 en 16 uur 
• Praktisch: inschrijven niet nodig 
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Uitbreiding openingsuren cafetaria 

Aangezien de cafetaria een groot publiek aantrekt, willen we de openingsuren uitbreiden naar: 

• Maandag van 9 uur tot 16 uur 
• Dinsdag van 13 uur tot 16 uur 
• Donderdag van 13 uur tot 17 uur (zorgteam tot 16 uur) 
• Vanaf 1 januari 2025: elke tweede zaterdag van de maand van 9 uur tot 12 uur (digidokter) 
• Vanaf 1 januari 2025: elke laatste woensdag van de maand van 13 uur tot 16 uur. 

Er zijn voldoende vrijwilligers om de uitgebreide openingsuren te kunnen realiseren. 

  

Vanaf januari zal iedere dinsdag de kaartclub "De Kapelkaarters" samenkomen in de cafetaria vanaf 13.30 

uur. Iedereen kan aansluiten om samen een kaartje te leggen. 

 

Op 1 februari start de centrumleider Anke Van der Borght.  

 

Ideeën voor activiteiten volgende maanden: Workshops rond e-inclusie, lezing rond 

borstkankerpreventie. Activiteiten voor dit jaar zijn ze volop aan het vastleggen. We gaan ook meer 

organiseren rond digitalisering. Ouderenadviesraad geeft aan dat phising ook een belangrijk thema is om 

iets rond te organiseren, ook app 4411 (daarmee kan je busregelingen en parkeermogelijkheden opzoeken, 

maar ook betalingen e.d. doen).  

 

Samenstelling ouderenadviesraad 
 

Toelichting door Inne Hermans 

 

De stemgerechtigde leden mogen geen politiek mandaat uitoefenen, mensen met een politiek mandaat 

mogen wel aanwezig zijn op de adviesraad en actief lid zijn in de werkgroepen.  

Elke plaatselijke ouderenvereniging, met minstens 30 leden, heeft recht op 2 stemgerechtigde leden in de 
ouderenadviesraad. We vragen om tegen de volgende ouderenadviesraad door te geven of er 
ouderenverenigingen zijn die hun afvaardigingen wensen te wijzigen en of de onafhankelijken nog lid 
willen blijven. 
 

Oproep te plaatsen in het gemeenteboekje om nieuwe leden aan te trekken. We kunnen maximaal 7 niet 

georganiseerde stemgerechtigde leden hebben, maar elke 55-plusser is vrij om aan te sluiten bij de 

vergaderingen. We bekijken nog een heel het huishoudelijk reglement op de volgende vergadering.  

 

De vrijwilligers die huisbezoeken doen bij 80-plussers actief bevragen rond deelname ouderenadviesraad. 

Maar sommigen zijn jonger dan 55 jaar, dus dan mogelijk wijziging huishoudelijk reglement nodig.  

 

 

Dementievriendelijke gemeente 
 

Toelichting door Tinneke Wouters 

 

OCMW Herselt wil het volgende jaar sterker inzetten op ‘dementievriendelijke gemeente’. Het doel is dat 

dementie meer bespreekbaar wordt en dat mensen die dicht bij iemand met dementie staan ondersteuning 

krijgen. We willen partners samenbrengen om alles wat bestaat mee in kaart brengen, mee na te denken 

over waar onze noden zitten en mogelijke acties uit te werken. Bv. mogelijke actie: toelichting aan de 

personeelsleden van een supermarkt hoe ze hiermee moeten omgaan.  

Zijn er vanuit de ouderenadviesraad geïnteresseerden om hier nauw bij betrokken te worden? Personen 

die interesse hebben om deel uit te maken van de stuurgroep/werkgroep, mogen hun interesse doorgeven 

aan Tinneke Wouters.  
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Memorandum vanuit de ouderenadviesraad  
 

Toelichting door Inne Hermans 

 

De ouderenadviesraad maakte op 26 september 2024 een memorandum op. Dit memorandum werd door 

de administratie integraal toegevoegd als bijlage bij de ambtelijke inspiratienota voor de volgende 

bestuursperiode. Alle partijvoorzitters hebben vlak na de verkiezingen deze inspiratienota en dus ook het 

memorandum vanuit de ouderenadviesraad ontvangen.  

De administratie heeft nog een bestuursakkoord ontvangen, maar dit is vrij vaag geformuleerd, waardoor 

het voorlopig onduidelijk in hoeverre suggesties vanuit de ouderenadviesraad een vertaling hebben 

gekregen in het toekomstige gemeentelijke beleid.  

 

Josephine Walschot stuurde na de ouderenadviesraad van 26 september nog enkele opmerkingen bij het 

memorandum die zij graag nog even verder wil bespreken. 

 

Vanuit het memorandum: 

Punt 2: Iedereen hoort erbij (o.a. eenzaamheid, dementie, sociale contacten, digitalisering, …) 
- Signalen/knelpunten  

o Eenzaamheid opsporen, zowel bij 80-plussers als bij jongere personen (bv. personen die 

achterblijven na een overlijden) 

o Alleen cashpoints om geld af te halen. Deze zijn onveilig en we vragen om de banken te 

behouden.  

o Digitalisering: alles via laptop, smartphone, waardoor niet-digitaalvaardigen uit de boot 

vallen. Er zijn ook mensen die deze digitale middelen niet hebben en niet willen 

- Aanbevelingen  

o Toegankelijke infomomenten over digitalisering: zeker over ItsMe en veilige apps (bv. 

MyNexusHealth) 

o Niet alleen digitale informatie, ook informatie op andere manieren blijven verstrekken 

o Na een overlijden, nog een tweede bezoek na enkele maanden wanneer de eenzaamheid 

het hardst toeslaat 

o Bankcontact in het LDC 

Toevoeging Josephine Walschot: 

Het is inderdaad nodig om de locaties te herzien en de geldautomaten te beveiligen. Het valt niet te 

ontkennen dat veel mensen daar niet meer naartoe durven. Bij Herselt is het gevoel van onveiligheid nog 

opvallender. 

Het is waar dat er misschien een oplossing zou kunnen worden gevonden, als dat uiteraard haalbaar zou 

zijn, om een geldautomaat in het LDC te plaatsen. Ik denk ook dat banken de plicht hebben om systemen in 

te voeren waarmee mensen toegang hebben tot hun geld wanneer ze dat willen, en niet andersom! 

  

Voorstel ouderenadviesraad: 

Winkels kunnen een automaat zetten, dus eventueel grote winkels te sensibiliseren. Dan kan die 

bijvoorbeeld alleen toegankelijk zijn tijdens de openingsuren. Er zou een bankcontact moeten zijn binnen 5 

km afstand.  

 

Vanuit het memorandum: 

Punt 4: Mobiliteit (o.a. openbaar vervoer, alternatieve vervoersmiddelen, onderhoud gemeentewegen, 

parkeermogelijkheden, …) 

- Signalen/knelpunten 

o Te weinig bushaltes en de bus stopt niet altijd 



26-09-

2024 

Herselt - Ouderenadviesraad 

 

7 
 

o Abonnement vervoer (bus, tram, trein) 

o Fietspaden: onderhoud of afwezig (Aarschotsesteenweg) 

o Veel zwaar verkeer in de dorpskern (super vervelend en gevaarlijk) 

- Aanbevelingen  

o Gevaar momenteel voor de fietsers en voetgangers (gras te hoog), meer inzetten op 

onderhoud van fiets- en voetpaden 

o Aanleg van veilige fietspaden, afgescheiden van de rijbaan 

Toevoeging Josephine Walschot: 

Het klopt dat bussen niet altijd op plekken stoppen, ook al zijn daar mensen aanwezig. Wat zijn de 

redenen? Dit leidt uiteraard tot frustratie. Dat is volkomen normaal. 

  

Wat fietsers en voetgangers betreft, komt hun veiligheid vaak in gevaar door het onderhoud van de 

bermen  en de te hoge begroeiing. Op bepaalde plaatsen zou zich heel goed  een drama kunnen afspelen 

zonder dat wij het door hebben. Het lijkt ons inderdaad volkomen aannemelijk dat iemand in een greppel 

kan vallen en dat niemand hem ziet! Het is duidelijk dat dit levens in gevaar kan brengen. Vooral in de 

omgeving van Langdonken en Broekstraat. Misschien kunnen er ook spiegels worden geplaatst, op 

bepaalde strategische plaatsen. Dit zou een betere zichtbaarheid mogelijk maken, zowel voor voetgangers 

en fietsers als voor automobilisten. 

 

Bespreking ouderenadviesraad: 

Als de bussen vol zitten stoppen ze niet, of als de chauffeur niet aandachtig is. Voor de gemeente is het 

moeilijk om impact te hebben op De Lijn. Als we ergens een halte bijvragen, moeten we bijvoorbeeld ook 

aangeven welke halte dan weg mag.  

De impact van de wijzigingen op 1 januari 2025 is momenteel nog onduidelijk. Een ander aandachtspunt is 

dat het soms niet makkelijk is voor minder mobielen om op te starten. Flexbus werkt ook niet zo goed.  

 

Voorstel om alles rond het gevaarlijk punt in Langdonken en de Broekstraat door te geven via een 

meldpunt.  

 

Vanuit het memorandum: 

Punt 7: Publieke ruimte & gebouwen (o.a. toegankelijkheid openbare gebouwen, rustbanken, voet- en 

fietspaden, …) 

- Signalen/knelpunten 

o Dienstverlening: alleen (digitale) afspraak voor gemeentelijke diensten, vaak lang wachten 

op een afspraak voor een kleine inlichting 

o Klantvriendelijkheid  

o Fietspaden afwezig of slechte staat  

o Lange Dreef Pad, dreef van de Varendonksesteenweg naar Westerlo (onverharde weg in 

eigendom van Simon ‘De Merode’) en Hoge Dreef in Bergom worden niet goed 

onderhouden.  

- Aanbevelingen  

o Niet alleen (digitale) afspraak voor gemeentelijke diensten 

o Meer mogelijkheid om naar het toilet te gaan (openbare toiletten) 

o Zitbanken over heel Herselt  

▪ Zitbanken achter de petanquebanken in Blauberg zijn verwijderd. Er zijn er maar 2 

van de 3 teruggeplaatst. De derde bank wordt gemist.   

▪ Zitbanken aan de grot in Bergom (vroeger waren er 4, die toen regelmatig bezet 

waren). 

▪ Extra plaatsen waar nu geen zitbanken zijn 

o Opvullen gaten naast rijweg (om uit te wijken) 

o Kleine landbouwwegen limiteren in snelheid zodat dit veiliger is voor fietsers 
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o Stimuleren van ambulante handel via het organiseren van kleine markten in de gemeenten 

o Met toestemming van Simon De Merode het onderhoud van het Lange Dreef pad 

‘upgraden’.  

Toevoeging Josephine Walschot: 

De toegang tot openbare diensten moet opnieuw flexibeler zijn voor de inwoners. Dat maatregelen tijdens 

de gezondheidscrisis nodig waren. Is zeker  maar nu heeft, zoals reeds vermeld, niet iedereen de 

mogelijkheid om via internet afspraken te kunnen maken. Laten we niet vergeten dat het gemeentehuis een 

publieke dienst is en moet blijven. 

  

Over de mogelijkheid om straatverkopers naar kleine markten in de gemeente te brengen. Het 

zou  verstandig zijn als vroeger om op bepaalde vaste dagen van de week een reizende kruidenier te laten 

circuleren die bij u thuis zou komen. Hierdoor zouden ouderen niet hoeven te reizen, wat voor velen van 

hen problemen kan oplevert. Persoonlijk ken ik mensen wier echtgenoten zijn overleden en die geen auto 

hebben en die soms ingewikkelde oplossingen moeten vinden. Een paar jaar geleden kende ik de melkboer, 

de bakker en de brouwer die wekelijks langskwamen. Dit zou ook gunstig kunnen zijn voor het menselijk 

contact en het zou deze mensen de mogelijkheid geven om hun boodschappen te doen zoals zij dat willen. 

Momenteel hebben we het over foodtrucks die met elkaar concurreren en moeite hebben om te bestaan. 

Dit zou een alternatief kunnen zijn, ook voor hen! 

 

Bespreking ouderenadviesraad: 

De ouderenadviesraad geeft aan dat de nieuwe burgemeester heeft beloofd om werk te maken van het 

systeem van afspraken. Er is een bereidheid bij het bestuur aanwezig om terug enkele dagen vrije inloop te 

organiseren.  

 

Het is niet zo eenvoudig om mensen aan te trekken die een markt willen komen doen. Zelfstandigen die aan 

huis komen, zijn minder en minder te vinden, waarschijnlijk te duur. Het is waarschijnlijk realistischer om 

in te zetten op boodschappendiensten.  

 

Vanuit het memorandum: 

Punt 8: Wonen 

- Signalen/knelpunten 

o Gebrek aan huishoudhulpen 

o Hoge kostprijs woonzorgcentrum 

o Woningen zijn niet meer betaalbaar, zowel in aankoop, als in huur 

- Aanbevelingen  

o Woningen: de voorkeur aan inwoners van Herselt voor het aankopen van gemeentelijke 

gronden/woningen en voor sociale woningen 

o Betaalbaarheid van wonen stimuleren door de toekenning van een huursubsidie uit te 

breiden 

o Cohousing faciliteren (aparte huisnummers toekennen voor twee of meer gezinnen in één 

woning) en inzetten op andere alternatieve woonvormen 

o Sluikstorten aanpakken aan glasbollen, overal  

o Containerpark organisatie: containers in de grond  

Toevoeging Josephine Walschot: 

Het is duidelijk dat als het om huisvesting gaat, of het nu gaat om huren of kopen, de vastgoedprijzen 

enorm stijgen. Het gebrek aan woningen is duidelijk zichtbaar. Kunnen we ook hier de regelgeving in 

Herselt niet herzien? We geven dus steeds meer de voorkeur aan kleinere gebouwen, co-housing, enz. 

Ouderen de kans geven langer in hun huis te blijven wonen. In Herselt bestaan de oplossingen, gezien het 

aantal aanwezige chalets, zouden we de domiciliëring daarin niet kunnen aanvaarden en in plaats daarvan 

de mensen die er wonen uitzetten, onder het voorwendsel dat het verboden is om er permanent te wonen, 

ook al weten we dat maar al te goed dat sommige van hen door bepaalde OCMW's worden gehuurd, terwijl 
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ze een referentieadres krijgen en dat mensen er ondanks dit verbod verblijven. Het is duidelijk dat het tijd 

is om realistisch te zijn en te begrijpen dat dit een van de oplossingen voor deze huizencrisis zou kunnen 

zijn! Chris Pelgrims heeft het onderwerp tijdens onze laatste bijeenkomst heel goed besproken en ik dank 

hem! 

 

Bespreking ouderenadviesraad: 

In Vlaams Brabant zijn wel zones gemaakt in recreatiegebied waar permanente wel is toegestaan. Jacques 

Bourgeois blijft hiervoor lobbyen, ook op niveau federale overheid. Het OCMW is zich terdege bewust van 

de problematiek rond betaalbaar wonen.  

Vragen aan ruimtelijke ordening om tijdens een volgende ouderenadviesraad een toelichting te geven rond 

zorgwonen.  

 

 

Sterrenkinderen: stand van zaken 
 

Toelichting door Nicole Jennes 

 

Het is  een zeer gevoelig onderwerp dat dringend vraagt om een definitieve beslissing binnen het concept 

“Sterrenboom” dat geen ruimte geeft aan een andere interpretatie dan alleen voor stilgeboren kinderen 

lijkt te zijn ontstaan. Het duurt veel te lang dat hierin een beslissing wordt genomen en Elke Verlinden gaf 

de laatste bijeenkomst aan dat de beslissing is doorgestuurd naar de volgende legislatuur. 

 

Toelichting stand van zaken:  

Het college van burgmeester en schepenen heeft kennis genomen van de vraag en beslist om dit te kaderen 

in het algemene plan van aanpak rond de begraafplaatsen. Er is een insteek gegeven om een troostplaats te 

voorzien voor deze doelgroep op de nieuwe begraafplaatsen.   

 

Voorstel ouderenadviesraad:  

Breng de sterrenouders nog eens samen en communiceer eerlijk en duidelijk dat er niets zal gewijzigd 

worden aan de huidige sterrenbomen. De aanwezigen blijven bij het standpunt dat een sterrenboom 

uitsluitend voor de sterrenkinderen zou moeten zijn. Het zou dan beter zijn om het een troostboom te 

noemen als de doelgroep voor kinderen onder de 18 jaar behouden blijft.  

 

 

Varia  
 
 

Probleem hulpdiensten met het vinden van huisnummers 

De brandweer en andere hulpdiensten hebben op sommige plaatsen moeite om huisnummers te 

vinden. Ofwel moeten er duidelijke plannen voorzien worden, ofwel moeten ze een goede gps hebben 

die wel aangepast is. Vraag of dit kan meegenomen worden naar de politieraad. Inne zal deze vraag 

doorgeven aan de burgemeester.  

 

 

Datum volgende vergadering 

• Dinsdag 11 maart van 9.30 tot 12.00 uur (zaal Blaberg – VTC de Mixx) 

• Dinsdag 10 juni van 9.30 tot 12.00 uur (zaal Blaberg – VTC de Mixx) 

• Dinsdag 23 september van 9.30 tot 12.00 uur (zaal Blaberg – VTC de Mixx) 

 


